
 

 

 

Beretning fra baneudlejning 2020/2021 

 

P.g.a. Coronarestriktioner har der været meget lidt aktivitet med baneudlejning. 

Der har været åbnet og lukket et par gange, der har været spillet med opdelt hal – max. 10 pers. i hver 

halvdel, der har skulle bæres mundbind, afsprittes hænder, cafeteriet har været lukket og folk kunne ikke 

bade og her til sidst også krav om coronapas. Måske p.g.a. af frygt for smitte og/eller alle de ”besværlige” 

tiltag, har ikke mange banelejere spillet, når der har været mulighed for det. 

Vi opkrævede fuld baneleje/kontingent efterårsæsonen 2020, men ikke i forårssæsonen 2021, da muligheden 

for at spille der, har været meget lille. 

Eneste opkrævning bliver til de banelejere, som vil benytte sig af at spille i den ekstra tid, vi har fået i juni. 

De bliver opkrævet 100,- kr. 

Udlejning på timebasis er næsten gået i stå. Der har været én udlejning i 2021. 

Flere banelejere har meldt tilbage, at de først starter i næste sæson, hvor vi har fået seks baner mere at leje 

ud, så vi nu i alt har 27 baner til udlejning. 

 

Carl Jørgen Hansen 

Baneudlejning 

 


